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BORGEMARKA HYTTEFORENING  

Styrets beretning til årsmøtet 2022  

(dekker september 2021 - september 2022) 

 

 
 

 

Borgemarka Hytteforening dekker området Elvestrand, Austhaugen, Repeset og Briskerud. Foreningen 

som ble stiftet 4. oktober 2014, het opprinnelig Elvestrand Hytteforening. Den ble utvidet på 

generalforsamlingen 7. september i 2019 og byttet da navn til Borgemarka hytteforening. 

 

Hytteområdet består av ca. 90 hytter og 37 av disse er medlemmer i hytteforeningen. 

 

1. VIRKSOMHET   

Hytteforeningen har følgende hovedformål: 

- Ivareta og jobbe for felles interesser for hytteeierne og fremme godt naboforhold i 

hytteområdene langs Borgemarka skogs- og setervei samt Briskerudveien 

- Samarbeide med og være kontaktpunkt for grunneierne 

- Være kontaktpunkt mot kommunen 

- Være kontaktpunkt for Nore og Uvdal Hytteforum 

- Være kontaktpunkt for Borgegrend løypelag 

- Ikke engasjere seg i vedlikehold og brøyting av vei inn til hvert enkelt hyttefelt 

- Være kontaktpunkt for veifellesskapet Seterveien og bidra i evt. dugnad 

- Samarbeide med nabo foreninger om løyper, stier, hytteforum etc. 

 

Hytteforeningen har egen hjemmeside og en lukket Facebook-side.  

Facebook-siden har 107 følgere som enten er medlemmer av hytteforeningen eller som har en 

naturlig tilknytning til området.   

 

2. ORGANISERING  

Styret har bestått av følgende personer:  

Leder:     Olav Gjærevold  

Nestleder/kommunikasjon: Arild Palmstrøm  

Sekretær:    Bente A. MacBeath 

Løyper og stier:    Ole Konrad Haug  

Kasserer:     Jan Fredrik Michelet 

Arrangement:    Odd Arve Jensen  
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Valgkomite:   Yngvar Roaas  

     Guro Andersen 

 

3. REPRESENTASJON  

Ole Konrad Haug er hytteforeningens representant i løypelaget og sitter også som kasserer i 

løypelaget. Ole Konrad Haug og Olav Gjærevold deltok på Borgegrend løypelags årsmøte i 2022. 

Bente Molin Kongsgård har sittet i valgkomiteen i Borgegrend løypelag. 

 

Olav Gjærevold har vært hytteforeningens kontakt mot områdets representant inn i Nore og Uvdal 

Hytteforbund. Løypeområdets representant inn i Hytteforbundet er Øystein Sørbø fra Steinset 

Økteren Hytteforening. Mail med referat fra møte i Hytteforbundet er sendt til alle medlemmene. 

 

4. STYRETS ARBEID  

 

Det har vært avholdt 5 styremøter i 2021/22.  Noe kommunikasjon har foregått på e-post. 

 

Bl.a. er følgende saker behandlet i styret: 

a) Løypelagets økonomi, innkreving av kontingent og oppfølging av innbetaling 

b) Oppdatering av medlemslister 

c) Oppgradering av hjemmesiden som er blitt mer informativ og brukervennlig 

d) Etablering og merking av stier  

e) Ytterligere oppgradering av badekulp ved Elvestrand 

f) Fortsatt arbeidet med etableringen av kart med historiske navn 

g) Planlegging og arrangement av årsmøte 

h) Kommunikasjon med Nore og Uvdal Hytteforbund via vår representant Øystein Sørbø i Steinset 

Økern hytteforening som også sitter som kasserer 

i) Kommunikasjon med Telenor ang. mobildekning 

j) Kommunikasjon med grunneiere ang. rydding og merking av stier og løyper 

k) Elektronisk bom på Seterveien  

l) Kontakt med DNT ang. rydding av turistløype fra Briskerud mot Dalabu 

 

Referat fra styremøtene er lagt ut på hjemmesiden og en del informasjon er også lagt ut på 

Facebook. Siden alle ikke er på Facebook, er all vesentlig informasjon også sendt på e-post til alle 

medlemmer og noen pr. post. Det er sendt ut 9 e-poster til medlemmene. 

 

Som tidligere det har også i år vært aktiv kontakt mellom Borgemarka hytteforening og Steinset 

Økteren Hytteforening, og en av hovedaktivitetene der har vært klopping av stier ved Økteren.   

 

Planlegging og gjennomføring av felles tur til Nore Kraft 1 og settefiskanlegget på Gvammen. 

 

Styret har hatt nær kontakt med Borgegrend løypelag hvor leder for løype/sti har vært 

styremedlem og kasserer.   

 

Vi jobber mot Telenor og kommunen for å få utredet muligheten for økt mobildekning innover 

Seterveien. Befaring er gjort på Lykkjeåsen for å se om det er trær som hindrer signalene i aktuell 

retning. Bilder er sendt til Telenor.  

 

Det vil bli satt opp elektronisk bom med kameraregistering på Seterveien ved Fekjan brua (der 

bomkassen for Seterveien sto tidligere). Bommen blir sannsynlig satt i drift fra neste sesong. For 

hytteeierne vil de bli samme system som i dag. Mer informasjon om dette vil bli distribuert så snart 

det foreligger. 
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5. ANSVARSOMRÅDER: 

a. Løyper/Stier  

Nore og Uvdal kommune gir tilskudd til løyper i området Sloko, Økteren, Briskerud, Hallingnatten, 
Skjønnegrammin, Vognin, Steinset og Brattli. Det var lite snø og vanskelige kjøreforhold i vinter. 
Det ble kjørt ca 25% mindre turer i sesongen grunnet snøforhold. Til nå er det ikke prioritert 
rydding av løypetrasene fra løypelaget, dette er satt på agendaen for kommende år. Dugnadene 
som hytteforeningene har utført er ett meget godt bidrag for gode løyper. Løypelaget har prioritert 
vinterkjøring for å få et så godt skiløypenett som mulig med de midlene vi har. Bidragene fra 
hyttefolket er veldig viktig for å kunne opprettholde gode løyper. Skiløype som vart kjørt fra 
Haglebu via Kupaskaret, Fjelløkteren og til Flatvollen - denne blir nå kjørt av Borgegrend løypelag. 
Skiløype fra nordre Økteren til Reinsjøen blir ikke kjørt - denne er utgått til fordel for overnevnte. 
 
Det har vært tlf kontakt med DNT for merking av turistslepe som går forbi Briskerud mot Flatvollen. 
Denne har de på prioritert liste og ønsker ikke at vi gjør noe med denne. 
 

     
Noen av skiltene som er satt opp. 

 

• Det har vært ryddet trefall og vedlikehold av følgende stier etter vinterens store trefall: 

o Sti fra Sauhaugane opp til Bjorstulfjellet og ned til Elvestrand.  

o Sti Elvestrand til Skjønnegrammin. 

o Sti Elvestrand til Vesle Bjorsjø tilbake til Vognin. 

 

 

     
Rydding av stier 

 

• Sti til Vesle Bjorsjø ferdig merket og skilt satt opp. 

• Det er satt opp skilt på stien fra Borgegrammin opp til Reinsjøfjellet. 

• Befaring på stien fra Briskerud til Isbrunatten er utført, men etter kommunikasjon med grunneier 

er denne stien bestemt ikke merket. 

• 50 nye merkestaker med blåmaling er lagd for bruk der merking på trær og stein ikke er mulig (i 

myrområder, på fjellet etc). 

• Det kraftige vindværet før jul medførte en god del trefall over løypetrassene. Det ble utørt en 

del opprydding og fjerning av trær i skiløypene mot Steinset og Skjønnegrammin før 

løypekjøringen startet. 
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 Vinterens vindvær førte til mye trefall over løyper og stier 

  

Link Borgegrend løypelag: https://www.facebook.com/groups/164437087622110/  

Link Skisporet.no (Borgegrend):  

https://skisporet.no/setView/60.3427086/9.0495005/12/norges_grunnkart 

 

b. Arrangement  

 

• Årsmøtet i 2021 ble avhold 4. september. 16 personer deltok. 11 hytter var representert.  

Grunnet korona situasjonen var det ikke sosialt arrangement i etterkant av møtet. 

• Det vil avholdes felles styremøte med Steinset Økteren hytteforening i høst.  

• Felles tur ble gjennomført 2.juli. Turen gikk til Nore Kraft 1 og settefiskanlegget på Gvammen.  

24 personer deltok. 

 

 

 
 

 

• Det er fjernet trær for å bedre solforholdene og generell oppgradering av badekulpen ved 

Elvestrand. Badekulp i Borgeåa ved Elvestrand. 

 

 
 

 

• Arbeidet med å få gamle navn fra vårt hytteområde inn på et kart fortsetter. Det har vært 

kontakt med historielaget i Uvdal ved Lars Jacobsen og det vil bli avholdt flere møter med 

lokale personer som har god kjennskap til lokale historier og forhold i område Repeset, 

Briskerud og Økteren/Sverigseter. 

 

 

https://skisporet.no/setView/60.3427086/9.0495005/12/norges_grunnkart
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b.  Kommunikasjon/ informasjon til medlemmene  

 

Den digitale kommunikasjon med medlemmene har foregått ved e-post, hjemmeside 

( http://borgemarka-hytteforening.no/ ) og Facebook  
( https://www.facebook.com/groups/1629960973941637/ ) 

6. ØKONOMI 

Det er innbetalt medlemsavgift fra 38 hytter, med kr. 300,00 pr. hytte, totalt kr. 12.000,00.  To 
hytter har innbetalt dobbelt medlemskap og vil slippe innbetaling neste år, og innbetaling av 2021 
kom inn i august 2021.  Det har blitt kjøpt inn utstyr for 2938,15. Foruten normale utgifter til 
generalforsamlingen og websiden er disse utgiftene fordelt på bolter til skilter, gaver til avgåtte 
styremedlemmer og omvisere på kraftverk. 

 

Foreningens beholdning pr. 23. juli 2022 er Kr. 40 130,09. 

 

7. REGNSKAP 

 

Inngående saldo per. 1.august 2021  Kr. 31.068,24 

Kontingent 2021/22    Kr. 11.700,00 

Bankgebyrer     Kr.      679,00 

Årsmøte     Kr.      433,90 

Gaver avgåtte styremedlemmer  Kr.      506,00 

Nordic Hosting (web page)   Kr.      630,00 

Bolter til skilt     Kr.      229,00 

Fellestur på Kraftverk    Kr.      329,80 

 

Samlede utgifter    Kr.     2.938,15 

Endring i beholdning    Kr.     9.061,85 

Saldo pr. 23. juli 2022   Kr.   40.130,09 

9. PLANER 2022/2023  

Styret foreslår for årsmøte at følgende saker prioriteres:  

 

a. Løyper/stier  

Vedlikehold av eksisterende stier og løypetraseer.  

Det jobbes med å lage et stikart i tillegg til løypekartet.  

Rydde sti fra Margitstølen mot veien til Ryggelie. 

Rydde sti opp fra Skjønnegrammin. 

b. Kommunikasjon  
Kontinuerlig oppgradering og forbedring av hjemmesiden.  Det jobbes bl.a. med et områdekart som 
angir området for Borgemarka og et kart med oversikt over hytteområdene i Borgemarka.  Det vil også 
bli organisert og lagt inn flere bilder. 

Styret planlegger å sende ut informasjon med oversikt over hvor man får kjøpt fiskekort. 

 

c. Arrangement 

• Felles sosialt arrangement i forbindelse med årsmøte. 

• Felles tur med Steinset Økteren hytteforening, arrangert av Steinset Økteren. 

• Medlemsmøte om gamle navn på kart fra vårt hytteområde.  

• Samarbeidsmøte med Steinset Økteren Hytteforening. 

http://borgemarka-hytteforening.no/
https://www.facebook.com/groups/1629960973941637/
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d. Rekruttering   

• Jobbe aktivt med rekrutering for å få med flere hytteeiere og opprette kontakt med nye 
hytteeiere. Generelt skriv med informasjon om hytteforeningen er etablert. Styret oppfordrer 
alle medlemmer til å snakke med hyttenaboen og fortelle om foreningens arbeid og oppfordre 
til medlemskap. 

• Det er sendt ut mail til alle medlemmer med informasjon om foreningens arbeid. 

• Det er flere hytter for salg i vårt område samt nye hytter som bygges, og nye eiere vil bli 
kontaktet med informasjon om hytteforeningen.  

• Det vil bli tatt kontakt med Brattli området med spørsmål om de vil være med i 
hytteforeningen. 

10. Budsjett 2022 – 2023. 

Det foreslås at medlemsavgiften pr. hytte forblir uendret neste år, kr. 300. 
 

Diverse arrangement     Kr.  2.000  
 
Årsavgift nettside     Kr.  1.000 
 
Div. materiell      Kr.  3.000 
 
Eventuelle merkemateriell sommerstier  Kr.  1.500 
 
Ryddesag      Kr. 10.000 
 
Totale utgifter     Kr. 17.500 
 
Totale inntekter     Kr. 10.500 

11. VALG  

Følgende er på valg: 

Styre: 
Leder 2 år  
Sekretær 2 år  
Styremedlem 2 år  
Styremedlem 2 år  
Valgkomité:  
1 for 2 år  

Styret velger internt hvem som har de forskjellige ansvarsområdene (kommunikasjon, 
arrangement, løyper etc.). 

Borgemarka 3. september 2022 
 

Olav Gjærevold  Arild Palmstrøm  Jan Fredrik Michelet 

Leder    Nestleder/kommunikasjon Kasserer 

 

Bente A. MacBeath  Odd Arve Jensen  Ole Konrad Haug 

Sekretær   Styremedlem/arrangement Styremedlem/løyper-stier 


